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It is not a simple change,

but a kind of evolvement...

不是简单的改变，而是一种进化。
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升降之间 尽享健康

工作不应该成为健康的枷锁，亚健康的工作状态

必须得到有效改善。

I-work 升降功能彻底帮助摆脱一成不变的工作状

态，科学改变工作姿势，养成良好的工作习惯，保

持旺盛的工作精力，保持健康的身体状态。

享受自然，享受健康，这就是 I-work 设
计原动力。

Health concept is reflected in the rise 

and fall

Work should not be the shackle of health. 
The sub-health status must be effectively 
improved.
I-work lifting function completely helps to 
get rid of the immutable working status, and 
scientifically change the working postures and 
make staff keep vigorous and healthy. 
Enjoy nature and health is the driving force 
behind I-Work design.
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It is not a simple change,

but a kind of evolvement...

科学升降 方便快捷

Scientific  Convenient and Fast

Through office behavior simulations among different 
ages, heights and genders, I-work can ascend and 
fall between 740mm and 1,200mm freely. So staff can 
adjust to the best status of sitting and standing for 
working as they wish.
Being quick, silent and convenient, I-work lifting 
function brings about relaxing, efficient and pleasant 
office feelings. 

通过不同年龄、不同身高、不同性别的办公行为模拟，I-work

从 740mm 到 1200mm 之间任意 升降，随时随心调整到

坐姿办公和站姿办公最佳状态。

迅速、静音、便捷，I-work 升降带来轻松、高效又愉悦的办

公感受。
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Unique Structure and Minimalist Shape

UNIBODY technology is often used in the automobile field and 
electronic equipment field on behalf of the most advanced 
production technology. It’s a kind of one-off process, maintaining 
neat appearance andensuring the firm structure with the fewest 
spare parts. For example, MacBook is are presentative of 
UNIBODY. I-work is profoundly conversant with characteristics 
of UNIBODY, and adopts a unique connection method, making 
I-work without any visible screw, which deeply interprets the 
minimalist style and modern fashion sense.

独有工艺 极简有型

在代 表最先进生 产工艺的汽 车领域 和电子设备领域，UNIBODY 工

艺经常被使用，它是指一体成型的工艺，以最少的零部件维持外观的

整洁并保证结构坚固，MacBook 就是 UNIBODY 的代表作，I-work

深谙 UNIBODY 工艺特点，采用独有的连接方式，看不到一个配件的

I-work，深度诠释极简风格，充满现代时尚感。
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贴心记忆 人性设计

I-work 内置记忆按钮，能自动记忆坐姿站姿办公的桌面高度，只需轻轻一按，自动调整至

最佳办公状态，不仅高效，而且贴心。

集成式走线，轻触式抽屉，桌面无线充电，每个细节每个功能都表达着人性关怀的终极追求。

Considerate Memory Function and Humanized Design

I-work has a built-in memory button which can automatically memorize the 
desk heights for sitting and standing. With a slight press, it will be automatically 
adjusted to the optimal office status, which is not only efficient but also 
considerate.
Each detail and each function such as, integrated routing, touch drawer and 
wireless charging of the desk conveys the ultimate pursuit of humanized care. 
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灵动美感 整洁空间

I-work 会议桌，采用无棱角的桌面设计，平添圆润与灵动的美感。

胡桃木桌板巧妙嵌入按弹式线盒，让桌下走线更加整洁有序。

Dynamic Sense of Beauty and Tidy Space

I-work meeting desk series adopt the design of no edges and corners, thus adding 
the sense of fullness and dynamic beauty. 
The walnut wood desk is deftly embedded with the press-bounce wire box, making 
the wiring system under the desk more neatly and orderly. 
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互联网时代，成功源于效率。I-work 班台会议空间，随时开启小型“沟通会”，让灵

感与创意在碰撞中不断迸发。

I-work 洽 谈 桌，延 续一贯的简约、质 感。一

平米的精致洽谈平台，拉近彼此距离，轻松心

意相通。

In the Internet era, success depends on efficiency. I-work executive desk 
meeting space allows small “communication meetings” to be held anytime and 
lets inspirations and creativity constantly burst out amid collisions. 

I-work negotiating desk follows the 
consistent conciseness and texture. The 
one-square-meter exquisite negotiation 
platform can bring participants closer to 
each other and communicate easily. 

班台

会议桌

其他

文件柜

洽谈桌

Executive Desk

Meeting Table

Others

Cabinet

Coffee Table

EI88-2
W2280*D2100*H740-1200
W2480*D2100*H740-1200
W2680*D2100*H740-1200

EI77-2
W2260*D1400*H1620

EIFB
W1350*D350*H8
W1150*D350*H8
W950*D350*H8

EI78-2 
W4200*D1300*H760
W3200*D1300*H760

EI78-2
W2400*D1200*H760

EI70-2
W1000*D1000*H760

EI97-2
W2430*D480*H1860
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产品参数   Specification

Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in
regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.

鉴于产品不断更新，日后产品规格等若有变动，以实物为准，不再另行通知。
Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in
regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.

鉴于产品不断更新，日后产品规格等若有变动，以实物为准，不再另行通知。

材质   Material 


